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Bestyrelsesmøde 2. august 2006 
 
Tilstede: Anders, Jesper K, Jesper N, Mads fm, Mads 40, Cecilie, Anne Marie. 
 
Dagsorden: 

1. sommerfest 
2. boldbane 
3. legeplads 
4. ral og jord 
5. afbrændingsforbud 
6. havevandring 
7. fælleshusrenovering 
8. halvårsregnskab 
9. evt. 
 
Ad 1) Sommerfesten 26. august 

Anders K og Jesper N er de overordnede tovholderne på sommerfesten.  
Maiken & Vibeke har ansvaret for børnefesten, og Allan hjælper med. 
Thomas og Bjørn står for at skaffe sponsorater. John Kent står for ”overraskelsen”. 
Jesper K har lagt budget. Bestyrelsen bevillinger, at festudvalget har mulighed for at 
bruge op til 15.000,- kr. alt i alt. 

 
Ad 2) Boldbane 

Mål:  
Der er blevet afhentet nogle kasserede mål fra Åbyhøjgaard i samarbejde med Agger. 
Thomas (gl.fm.) har dog mindet os om, at den oprindelige aftale var, at der blev råd til 
at købe nye ”rigtige” mål. Det blev derfor besluttet, at vi køber et par nye mål.  
Jesper K taler med Thomas om, hvilken type, og de anskaffer dem bagefter. 
Vedligeholdelse af plænen og legepladsen:  
Der skal være en person, som får 1000,- kr. (eller 2 a’ 500,-) for at vedligeholde plæne 
og legeplads, ved at slå græsset og holde ukrudt væk. Mads fm vil finde en person, som 
kan gøre det. Man vil få 500,- for resten af denne sæson. 
 
      Ad 3) Legeplads 
Mads 40 og Cecilie mødes snarest muligt. 
 
      Ad 4) Ral og jord 
Ral: Mads fm har talt med John Friis og vurderingen er, at der skal lige så meget på, 
som der allerede er lagt på (40 m3.). I slutningen af næste uge vil der blive smidt ral på. 
Mads fm sætter opslag op. 
Jord: Mads fm tager en beslutning om, hvordan jorden skal bortskaffes ud fra de 
tilbud, han indhenter. Men vi har droppet ideen om at lave en vold, da det blev ligeså 
dyrt som at bortskaffe det (og måske endda dyrere!) 
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      Ad 5) Afbrændingsforbud 
Vi ophæver afbrændingsforbudet, når Mads fm har fået clearing fra brandvæsnet. Ved 
samme lejlighed får han afklaret afbrændingsreglerne. (Århus Kommune's regler 
tillader netop afbrænding i tønder op til 200 l, så længe det sker forsvarligt.)  
Vi har i vores reglement besluttet, at der må ske afbrænding i tønder (og kun i tønder) 
på de tilladte dage. 
 
      Ad 6) Havevandring 
Vi vil fremover overveje at tage billeder af de haver, som ikke bliver godkendt, da det 
kan blive juridisk påkrævet, at haveforeningen kan dokumentere et misvedligehold. 
Vi vil bruge et hjemmeservice-firma til at få arbejdet udført i de haver, som ikke har 
fået ordnet haverne. Ejeren vil få et brev om, hvornår ’gartneren’ vil komme. 
Cecilie kontakter et firma og laver et standartbrev. 
Mads får besked fra de andre bestyrelsesmedlemmer om, hvilke ”have-bøder”, der er. 
Han laver en oversigt og giver Jesper K. besked. 
Næste havevandring vil være tirsdag den 12.9. fra ca. kl. 16.30.  
Der vil også være aflæsning af vandure, i forbindelse med havevandringen. 
NB: Hvis en haveejer har brug for udsættelse p.g.a. ferier, sygdom eller lignende, 
så skal bestyrelsen have besked senest to dage før havevandringen!  
 
      Ad 7) Fælleshusrenovering 
Jesper K orienterer om, hvad han har fundet ud af m.h.t. plamager/skjolder på væggene 
og mulighederne for at gøre noget ved dem. Det er mest sandsynligt, at de skal males 
med en åndbar maling. 
Mads 40 får en bygningskonstruktør til at kigge på ’plamagerne’ på væggene i næste 
uge, og Jesper og Mads taler sammen efterfølgende.  
Vi skal have lagt et nyt gulv oven på det gamle. (ved køkken og gang) 
 
ARBEJDSDAG: Onsdag(Ups!) den 16.8. kl. 16.30. Vi ordner vores klubhus.  
(SE SELVSTÆNDIGT OPSLAG, DA DER ER BANKO I HUSET ONSDAG!) 
Vi bestiller pizza, når maverne knurrer.   
 

ad 8) Halvårsregnskab 
Det ser ud til at vi har betalt for stikledningstilslutning to gange, og Mads fm og Jesper 
K vil ordne sagen.  
Til næste møde vil Jesper K og Jesper N lave en økonomisk balanceoversigt. 
 

ad 9) Evt.  
Trommer for fred: Festen afholdes 16.september. 
Kalender: Jesper N vil stå for at få lavet en trykt Søvang-kalender. Bestyrelsen holder 
møde i nov-dec., hvor nøgledatoer for det kommende år fastlægges. 
Mads fm uddeler kopi af regler for bestyrelsens ansvar til bestyrelsens medlemmer. 
 

Referent: Cecilie 


